
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 19/01/2024 
 
Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 
 
ΘΕΜΑ: «Έντονος προβληματισμός στην κοινωνία της Καστοριάς η 

παραβατικότητα» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Στην Περιφέρεια της Καστοριάς παρατηρείται, όπως πληροφορηθήκαμε, ολοένα κι 
αυξητική τάση της παραβατικότητας και ιδίως της διακίνησης ναρκωτικών ουσιών. 
Δεδομένου ότι η εν λόγω Περιφέρεια αποτελεί τμήμα των παραμεθορίων μας περιοχών 
προς Αλβανία, η ενίσχυση της αστυνόμευσης πρέπει να θεωρείται επιτακτική μέριμνα, 
ώστε να αποτρέπεται και να αντιμετωπίζεται διαρκώς η δυνητική είσοδος από Αλβανία 
ποσοτήτων ναρκωτικών ουσιών. Τα κυκλώματα εισαγωγής αυτών επινοούν συνεχώς 
νέες τακτικές για να διαφεύγουν τον εντοπισμό και τη σύλληψη. Συνεπώς, τίθεται 
συμπερασματικά ζήτημα ενίσχυσης της αστυνόμευσης με επιπλέον προσωπικό τόσο 
στο σύνολο των Αστυνομικών Τμημάτων της Περιφερείας Καστοριάς όσο και στα 
συνοριακά περάσματά της. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Προτίθεστε όπως μας παραθέσετε τον αριθμό των περιστατικών παραβατικότητας 
και ιδίως διακίνησης ναρκωτικών ουσιών την τελευταία τριετία στην Περιφέρεια της 
Καστοριάς και σε πόσα, εξ αυτής της διακίνησης, οι εμπλεκόμενοι συνελήφθησαν; 
 
2. Διατίθεστε στο άμεσο μέλλον όπως ενισχύσετε το δυναμικό των Αστυνομικών 
Τμημάτων, των Τμημάτων Συνοριακής Φύλαξης, καθώς και της Δ. Α. Καστοριάς με 
επιπλέον έμψυχο δυναμικό; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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